
Svar fra Oslo Høyre 

Overordnet arealforvaltning 

1. Klima- og miljøpolitikken er vår tids viktigste politiske sak. Oslo Høyre mener vi 
har et forvalteransvar som forplikter oss til å ta vare på natur og miljø, slik at vi 
kan overlate byen til de neste generasjonene i bedre stand enn den er i dag. Noe 
av det viktigste vi gjør i Oslo fremover, er å redde Oslofjorden. Oslo kommune 
kan ikke gjøre dette alene, men Oslo Høyre vil være en pådriver for reduserte 
utslipp fra avløp, overvann, jordbruk og skipsfart. Vi vil kartlegge og restaurere 
marin natur, etablere flere verneområder for sårbare arter og arbeide for 
strengere regulering av trålfiske. Det er viktig å fortsette arbeidet med å fjerne 
miljøgifter fra grunnen i gamle industritomter. Oslo Høyre vil også redusere 
utslippene ved å tilrettelegge for at det bygges anlegg hvor fritidsbåter i 
Oslofjorden kan tømme sanitæranlegg, og stimulere til elektrifisering av 
fritidsbåter, for eksempel ved å legge til rette for ladestasjoner i småbåthavnene  
 
2. Nei. Vi har god kunnskap om naturverdiene i Oslo, men mener kartlegging av 
biologisk mangfold og økosystemer likevel er viktig å vektlegge når det gjelder 
utvikling og bevaring av naturområder.   
 
3. Vi ønsker å samarbeide bedre med fag- og forskningsmiljøer og investere i 
forskning og kartlegging for bærekraftig arealbruk.  

  
4. Ja.  

  
5. Nei, vi er ikke prinsipielt imot vindindustri eller solcelleparker.   

  
6. Oslo kommune må jobbe med restaurering av egen natur, blant annet 
Oslofjorden, og verktøy som økologisk kompensasjon i saker hvor det er 
uunngåelig å bygge ned natur hvor naturrestaurering er også viktig. Som alt annet 
vil kravene ses på i sammenheng med andre lovpålagte oppgaver   

  
7. Vi ønsker en redningsplan for Oslofjorden for å restaurere livet i fjorden. Dette 
vil blant annet innebære å redusere utslippene til Oslofjorden ved å øke 
rensningen av nitrogen og fosfor fra Oslos egne anlegg og jobbe for at det stilles 
krav til rensing også i Ytre Oslofjord. Videre vil vi styrke innsatsen mot 
plastforurensing, arbeide for fjerning av plastavfall og annet anfall ved og i sjøen, 
etablere flere mottakssteder for avfallshåndtering i Oslo Havn og vurdere å 
innføre belønningsordninger som kan redusere utslipp av mikroplast fra 
husholdningene  

 

Jordvern og matsikkerhet 
 

8. Økt innenlands produksjon er det beste bidraget til å redusere risikoen for 
matmangel.  Høyre har klare målsetninger om å øke norsk matproduksjon 
gjennom blant annet nydyrking av jord. Samtidig som vi skal arbeide for økt 
produksjon må vi erkjenne at Norge aldri kan bli fullstendig selvforsynt med mat. 
Bare 3 % av Norges areal er egnet til jordbruk og vi vil alltid være avhengige av 
en viss import.  

  
9. Ikke tatt stilling til.  

  
10. Ja.   

Skog/Marka 



  
11. Sikre at miljøregistrering har tilstrekkelig kvalitet og forvalte skogen på en 
balanse mellom samfunnets forventninger om nasjonal og lokal verdiskapning, 
miljøhensyn, skogeiernes frihet under ansvar, og allmennhetens tilgang på 
naturområder. Vi vil beskytte marka. Vi støtter forslaget om nasjonalpark i 
Østmarka. Kartlegging av artsmangfold i Oslo er viktig å fortsette med.  

  
12. Vi støtter klimamålene Norge har forpliktet seg til internasjonalt.   

  
13. -  

  
14. Nei, ikke med dagens kunnskapsnivå.  

  
15. Kommunen har ansvaret for å drifte skogen, og Høyre mener det er en god 
modell for dette i dag.   

  
16. Vi forholder oss til vedtak, offentlig oppfølging og norsk PEFC.  

  
17. Vi støtter at kommunens fagmiljø gir sin vurdering til slike søknader.  

 

Verneplan for Oslos vassdrag 

18. Ja.  
 

Oslofjorden 
 

19. Ja  
  

20. Ja  
  

21. Ja  
  

22. Ja. Oslo Høyre foreslo i bystyret at Oslo skulle delta i kysttorskinitiativet, dette 
ble det flertall for.  

 

Klima og samferdsel 

  
23. Vi vil satse på kollektivtrafikken, særlig t-banen. Vi ønsker en sykkelsatsning 
som gjør at flere velger å sykle. Vi er tilhengere av em bomring rundt Oslo som 
har en trafikkbegrensende effekt.  

  
24. Vi er positive til prosjektet fordi det vil føre til at områder som i dag har store 
støyproblemer slipper dette fordi trafikken legges under bakken. Det stemmer ikke 
at utbyggingen vil øke biltrafikken inn til byen.  

  
25. Oslo ligger dessverre langt etter i å nå klimamålene. Dagens byråd har satt 
ambisjoner som ikke er fulgt opp med tilstrekkelige tiltak. Høyre vil satse på 
kollektivtrafikk og sykkel for å få flere til å velge miljøvennlig transport, redusere 
utslipp fra tungtrafikken, forsterke arbeidet med Oslo havn som nullutslippshavn, 
ENØK-tiltak og satsning på solceller på tak, fase ut alle fossile brensler til 
oppvarming, arbeide for utslippsfri bygg- og anleggsplasser, redusere utslippet fra 
avfallshåndteringen blant annet gjennom fortsatt satsning på karbonfangst på 



Klemetsrud, redusere matsvinn fra kommunens egne virksomheter blant annet 
ved å følge de nye ernæringsrådene.   

 

Stedsidentitet 

26. Ja  
  

27. Ja  
 

Lokal arealforvaltning 

Park og Grøntstruktur i Nydalen 
  

28. Vi støtter OBOS og Avantors forslag om en park og ser positivt på innendørs 
aktivitetspark som en del av dette for å sikre en bredde av gode aktivitetstilbud.   

 

Geitmyra 
  

29. Høyre mener Geitmyra matkultursenter er et positivt innslag i Oslo. Høyre vil 
bidra til å støtte tiltak og finne løsninger som ivaretar Geitmyras nåværende 
funksjon og bidrar til bevaring av grøntområder og pedagogiske tilbud samtidig 
som matkultursenteret får gjennomført sine planer. Vi er svært opptatt av hvilket 
tilbud barn og unge får om mat og matkultur.  

 

Parsellhager 

  
30. Vi vil legge til rette for flere parsellhager og bevare kolonihagene.  

  
31. Vi er for planene om park, men planene om parsellhage må ses i 
sammenheng med annen bruk av området, blant annet idrettsanlegg og park.    

 

Forsterket vern av Mærradalen og fremtidig vern av Husebyjordet (Blomsterjordet) 

  
32. Ja  

 

Forhindre videre utbygging av Sørkedalen og arbeide for forsterket vern 

  
33. Ja  

 

Realisering av Fjordbyparken på Filipstad 

  
34. Ja. Vi har foreslått å flytte skipsanleggene til Kongshavn for å frigjøre 
Filipstad.   

 


